
Fra: Frøydis Ones 
Sendt: 29. mars 2017 16:32 
Til: Alexander Helle 
Emne: SV: Reguleringsplan Hagelsund bru 
 
Hei,  
Så flott! Då tenkjer du eigen reguleringsplan for Hagelsund bru, sant? 
Eg har ikkje spesielle tankar om dette no, men få gjerne med historien til Midtmarka planarbeidet i 
korte trekk, og at  g/s trase over Hagelsundet bru er viktig ledd i å få ein betre samanbinding mellom 
Flatøy og Knarvik, og også vidare mot Bergen. Ta gjerne med at dette også er noko som skal 
vurderast i KDP arbeidet for Flatøy-Eikefettunellen, og at det kan vere i begge kommunane sine 
interesser å leggje grunnlaget for ei betre samanbinding.  
Dialog med vegvesenet må vel opprettast, kanskje du kan foreslå eit møte der dette vert diskutert 
mellom dei 3 partane? 
Mvh 
Frøydis 
 

Fra: Alexander Helle  

Sendt: 29. mars 2017 15:08 
Til: Frøydis Ones 

Emne: Reguleringsplan Hagelsund bru 

 
Hei 
Formannskapet i Meland slutta seg i møte i dag til framlegget til planendring for områdeplanen for 
Midtmarka og Rotemyra. Det er eit ynskje om at arbeidet med reguleringsplan for brua kan gå 
parallelt med arbeidet med områdeplanen, slik at realisering kan sjåast i samanheng. Eg planlegg å 
senda ein formell førespurnad til Lindås kommune om samarbeid om denne planen, er det noko du 
spesielt du tenkjer bør koma med i førespurnaden? 
 
Beste helsing 
Alexander Helle 
Arkitekt og arealplanleggjar 
 
Telefon  56 17 11 74 / 93 83 28 58 
alexander.helle@meland.kommune.no 
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